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Plats och tid 

Finsams lokaler 13.00-15.00 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kristina Borén (RÖL) 
Kerstin Gustavsson (KGA) 
Gunilla Kanrell (AF) 
Linda Matstoms (FK)  

Övriga deltagande Mari Cedervall (förbundschef) 
Marina Wesström (ekonom) 
Anna Danielsson (RÖL) 
Liselotte Eriksson (KGA) 
 

Utses att justera Anna Danielsson 
  

Under- 
skrifter Sekreterare 

  
 Paragrafer 

 

1-10 
 Marina Wesström 
 
 Ordförande 

  

 Kristina Borén 
 
 Justerande 

 
 

 Anna Danielsson 
  

ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Finsam i Karlskoga/Degerfors 
Sammanträdesdatum 2020-02-25 
Datum för 
anslags publicerande 

 Datum för 
anslags nedtagande 

 

Förvaringsplats 
för protokollet 

Kommunstyrelsens Hus Karlskoga 
  Underskrift   

 Marina Wesström 
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§ 1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes med tillägg av punkter. 
 
 
§ 3 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Anna Danielsson. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström. 
 
 
§ 4 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2019-12-10 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
 
§ 5 Redogörelse verksamhet och ekonomi 
 
Förbundschefen har ordet 
 
Det har bildats ett nytt nätverk med Möckelnföretagen Henrik Lindstedt, 
Möckelnföreningarna Sofia Tungfelt, Näringslivschef Kalle Selander, Nils Varg AME 
Karlskoga, Andreas Molin och Mari. De har träffats två gånger i år för att stärka samverkan. 
Business week pågår under vecka 10 och på tisdag den 3 mars kommer det vara en 
föreläsning om socialt företagande.  
 
Förbundscheferna i östra mellan Sverige (12 förbund) har träffats två gånger för att samverka 
samt tillsammans söka ESF medel. Man pratade bland annat om kommunikationsstrategier 
och erfarenhetsutbyte. 
 
Mari har haft möte med Håkan Stenholm som är chef för Barn och unga på 
socialförvaltningen i Karlskoga. Håkan kommer sitta med i beredningen/styrgrupp i 
fortsättningen. 
 
Nu är rehab koordinatorn/coachen som kommer arbeta 50% i coachingteamet rekryterad. I 
april börjar Kristina Asp som kommer vara anställd av Närsjukområdeväst och ha sin 
placering på Brickegårdens vårdcentral på de 50% där hon kommer arbeta som rehab 
koordinator. 
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Det är på gång med en ny coach till coachingteamet, en medarbetare från Region Örebro Län 
som har sin anställning på rehabenheten. 
 
I början av året har det varit mycket arbete med årsredovisningen. Mari och Marina har 
arbetat med olika delar i den. Rapportering till SUS för 2019 är gjord i utsatt tid. 
 
Sedan 1 januari är ESF-projektet Språka i samverkan igång. Nu är projektet inne i analysfasen 
och rekrytering av deltagare till projektet med hjälp av Arbetsförmedlingen och 
socialförvaltningarna pågår. Det är totalt 2 heltider som kommer att arbeta med detta projekt 
under 2,5 år. En heltid kommer Möckelnföreningarna stå för, där Ulrika Wedin kommer 
arbeta 75% och Sofia Tungfelt  25%.  Från Finsam kommer det vara Fatima som arbetar 75 % 
i projekt samt Carina och Mirjam kommer dela på resterande 25%. Beredningsgruppen 
kommer att vara styrgrupp till ESF-projektet. 
 
Nya ordförande Kristina Borén och Mari har haft några uppstartsmöten för att gå igenom vad 
som händer i Finsam och vad som förväntas framöver. 
 
Mari och Carina har varit på HBTQ-föreläsning i Degerfors som där föreläsare var Tommy 
Krangh från Örebro kommun. Den handlade om HBTQ-frågor i FNs allmänna deklaration 
gällande mänskliga rättigheter som alla länder i världen har skrivit under. 
 
Revison som staten har utsett, Nils Nordqvist har haft revision av Finsams verksamhet. Han 
granskade tillsammans med en kollega ekonomin samt verksamheten och gjorde stickprov på 
flera olika områden. Nils meddelade att de i stort är nöjda med förbundets arbete. Han 
betonade att vi ska vara tydliga med att mottagningsteamet inte är en verksamhet som 
finansieras med Finsam medel. Det var också funderingar kring gränsdragningar av 
coachingteamet och hur vet vi att det inte är ett stagnerande projekt. Mari betonade att teamet 
utvärderas och förändras utifrån ständig behovsinventering samt hur teamets målgrupp 
förändras, teamet är en process och inget projekt. Nils är inbjuden för att vara med på 
styrelsemöte och kommer vara med den 9 juni.  
 
Det har varit konferens om socialt företagande i Örebro som arrangerades av Coompanion. 
Där var bland annat Nils Varg med och berättade om Karlskogamodellen.  
 
Det var varit flera förbundschefsträffar med länets förbund. Där började planeringen för årets 
Finsammässa, det som tidigare har kallats mässa, mingel och föreläsning. Den är planerad att 
äga rum 3 eller 4 november 2020. Årets tema kommer vara psykisk hälsa. 
 
Mari är med på integrationsnätverk tillsammans med Karlskogahem, Länsstyrelsen, Rädda 
barnen, Röda korset, Folkhögskolan, Möckelnföreningarna med flera. Där var Per Wassgren 
med och hade information om kartläggningen § 37 utredningen gällande individer inte födda i 
Europa/EFTA-området. I Karlskoga/Degerfors är det 2 194 individer som tillhör denna grupp 
av dessa är 50 % i sysselsättning. En intressant statistik som framkom var att det finns en stor 
kategori ensamlevande kvinnor (30,6%) som inte får ekonomiskt bistånd från 
socialförvaltningen utan istället lever på VAB via föräldraförsäkringen. Nästa möte i detta 
nätverk kommer att hållas på Finsam. 
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Det har varit All in konferens i Loka, detta är ett ESF-projekt som Hällefors kommun är ägare 
till där 8 av länets kommuner är delaktiga i. Från Finsam var det Mari och Carina som var 
med på konferensen. 
 
Mari har varit med på Karlskogas Socialnämnds sammanträde och informerat om Finsams 
verksamhet. 
 
Kommundirektören i Karlskoga Johan Harryson bjöd in till ett möte om integrationsarbete i 
Karlskoga. Där var det flera representanter från kommunen med och även FINSAM, 
Folkhögskolan, Karlskogahem, Möckelnföreningarna, AF och Möcklenföretagen. Mari fick 
en stund för att presentera Finsams arbetar. Per Wassgren hade dragning om §37 studien. Det 
var även en workshop under mötet. 
 
Projektet med våld i nära relationer har kommit igång, hittills har 50 svar från coachinteamets 
deltagare samlats in och bearbetats. Bland dessa är det 72% har svarat ja på någon av frågorna 
och 62% har svarat ja på flera frågor. Det är 33% kvinnor och 32% män som har svarat att de 
under sin uppväxt har sett eller hört närstående blivit utsatt för våld. I 
befolkningsundersökningar brukar denna andel vara runt 15% av kvinnorna och 13% av 
männen. 
 
Mari har haft möte med Storfors kommun, där Hans Jildesten kommunstyrelsens ordförande 
och deras samordningsförbunds ordförande var med. De pratade om tankar kring att Storfors 
kan tillhöra Finsam Karlskoga/Degerfors och detta kommer diskutera vidare i deras 
samordningsförbund som de har tillsammans med Filipstad. 
 
Nu har slutrapport till MUCF skickats in. Under 2019 är har det varit 41 deltagare med i 
projektet, 16 kvinnor och 25 män. Under hela tiden med olika MUCF-projekt har projekt nått 
59 kvinnor och 81 män, av dessa har 50% har gått ut till studier och några mot arbete övriga 
deltagare har i samverkan överlämnats till fortsatt arbetslivsinriktad rehabilitering eller mot 
vårdinsatser. Deltagarna ar fått ökad kunskap om vilka studievägar som finns samt varit på 
studiebesök på utbildnings säten och haft vägledningssamtal av syokonsulent. Effekterna av 
dessa aktiviteter har gett deltagarna ökad förmåga att söka, påbörja och genomföra studier. 
 
Det blir inget medlemssamråd i Regionen den 24 april, det blir istället den 21 oktober. 
 
Via denna länk https://studios.statisticon.se/finsam/  har Uppsala-förbundet har tagit fram 
statistik där man kan se enskilda kommuner hur statistiken är med aktivitetsersättning för män 
och kvinnor. Mari skickar ut länk till styrelsen där var och en kan gå in och titta på statistiken. 
 
Ekonomi 
 
Resultatet för Finsam Karlskoga/Degerfors 2019 blev -342 tkr mot budget. Coachingteamet 
hamnade på 104%, strukturella insatser på 88% och kansliet på 108% förbrukat av respektive 
budgetram.  
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Coachingteamet: Avvikelsen är -185 tkr. Detta beror på kostnader utöver budget gällande 
flytten och nya lokalen, högre utbildningskostnader än budget samt något högre kostnader för 
coacher än budget. 
 
Strukturella insatser: Avvikelsen är +12 tkr.  
 
Kansli: Avvikelsen är -97 tkr. Denna avvikelse beror på kostnader i samband med flytten och 
nya lokalen, högre kostnader för utbildning samt att hyran inte var fullt budgeterad och årets 
löneökning inte är budgeterad. 
 
Studera mera: Avvikelsen är -40 tkr, beror högre kostnader för coach i december som ligger 
utanför projektperioden. 
 
 
§ 6 Årsredovisning BESLUTSÄRENDE 
 
Årsredovisningen gicks igenom sida för sida, för redovisning av ekonomi se § 5. Degerfors 
kommun som inte fanns representerade på mötet har gjort medskicka att årsredovisningen är 
godkänd från deras sida. Även beredningen har gått igenom årsredovisningen och godkänt 
den. På styrelsemötet gjordes några mindre justeringar. 
 
Styrelsen beslutade att godkänna årsredovisningen, de ledamöter som var på plats signerad 
den. 
 
 
§ 7 Firmatecknare BESLUTSÄRENDE 
 
Med anledning av ny ordförande behöver firmatecknare väljas. 
 
Styrelsen beslutade att till firmatecknare utse Mari Cedervall (förbundschef), Kristina Borén 
(ordförande) och Kerstin Gustavsson (vice ordförande) att var för sig teckna 
Samordningsförbundet Finsam Karlskoga/Degerfors. 
 
 
§ 8 Bussen BESLUTSÄRENDE 
 
Tidigare har det beslutats att bussen ska säljas då MUCF-projektet är avslutat, men nu när 
ESF-projektet har påbörjat finns det anledning att ha kvar bussen kopplat till detta projekt. 
 
Styrelsen beslutar att bussen behålls av Finsam och att kostnaderna för den bekostas av ESF-
projektet samt att nytt beslut om bussen tas efter ESF-projektet har avslutats. 
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§ 9 Inkommande handlingar 
 
Beslutsprotokoll från Försäkringskassan gällande representation i samordningsförbunden. 
 
Slutligt beslut av medeltilldelning, denna är oförändrad mot den preliminära tilldelningen. 
 
 
§ 7 Internstyrning 
 
Internstyrning behöver vara en stående punkt på varje styrelsemöte. På planeringsdagen 
kommer man arbeta med hur arbetet med internstyrning ska utföras framöver. 
 
 
§ 9 Presidiet BESLUTSÄRENDE  
 
I presidiet ingår Mari Cedervall, Kristina Borén och Kerstin Gustavsson sedan Maria Haglund 
inte finns med i styrelsen längre. Det behövs en till representant från styrelsen till presidiet 
och detta behöver vara en tjänsteman från Arbetsförmedlingen eller Försäkringskassan.  
 
Styrelsen beslutar att välja Linda Matstoms till ny ledamot i presidiet. Således består presidiet 
av Mari Cedervall, Kristina Borén, Kerstin Gustavsson och Linda Matstoms. 
 
 
§ 9 Försäkringsärende BESLUTSÄRENDE  
 
När Mari har använt sin privatbil i tjänsten har fått en lackskada den 20 december 2019 när 
den stod i ett parkeringsgarage i Örebro. Mari har en självrisk på 5 000 kr för att åtgärda 
skadan. 
 
Styrelsen beslutar att Finsam ersätter Mari för självrisken på 5 000 kr. 
 
 
§ 10 Övriga ärenden 
 
Kristina har varit med på NNS konferens för ordförande och vice ordförande och hon 
rapporterad från den. Det handlade om hur olika förbund fungera och hur samarbetet med 
kommunerna i olika förbund fungerar. Det har visat sig att det på många håll så fungerar inte 
samverkan så bra. En annan fråga som togs upp var av vem förbundschefen är anställd av i de 
olika förbunden. 
 
Mötet Avslutas 
Nästa möte 31 mars kl. 14.00-16.00 
 


